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صفحه پاسخگویی اعضای شورای اسلامی شهر شیراز از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷

اعضای شورای اسلامی شهر شیراز در هفته پیش رو پاسخگوی مسائل 
شهری از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ در طرح روی خط شهر 

خواهند بود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
اعضای شورای اسلامی شهر شیراز هر هفته در قالب “پاسخگویی تلفنی 
مدیریت شهری به شهروندان” از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ 

در طرح روی خط شهر پاسخگوی مستقیم شهروندان خواهند بود.
ناظر در شهرداری  اسلامی شهر و  اسکندری عضو شورای  غلامحسن 

در  ناظر  و  شهر  اسلامی  شورای  عضو  کمالی  ابراهیم  و  یک  منطقه 
شهرداری منطقه ۱۰، به ترتیب در روزهای شنبه و یکشنبه مورخ ۶ و ۷ 
بهمن ماه از ساعت ۱۱ تا ۱۲ پاسخگوی مسائل شهری از طریق سامانه 

ارتباطات مردمی ۱۳۷ خواهند بود.
رئیس  زارعی  مسعود  شورای  اعضای  تلفنی  پاسخگویی  ادامه  در 
کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای اسلامی شهر 
شیراز و ناظر در شهرداری منطقه ۶ در روز چهارشنبه ۱۰ بهمن ماه از 

ساعت ۱۱ تا ۱۲ پاسخگوی شهروندان خواهند بود.

تاکید سرپرست دانشگاه صنعتی شیراز 

بر ضرورت هماهنگی در پذیرش 

دانشجویان خارجی
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خبـر

مدیرکل روابط عمومی و امور بین الملل استانداری فارس:

روابط عمومی می تواند از ایجاد بحران های 

رسانه ای جلوگیری کند 

معاون شهرسازی و معماری وزارت راه و شهرسازی در شیراز:

معاون شهرسازی و معماری وزارت راه و شهرسازی در شیراز گفت: 
امیدواریم با همفکری همکاران استانی و ملی بتوانیم گام های موثری 
در حل مشکلات و ارتقای وضعیت شهری برداریم که  این تعاملات 
شهرهایی  ایجاد  و  پایدارتر  توسعه  زمینه ساز  می تواند  هم افزایی ها  و 

بهتر باشد.
و  راه  اداره کل  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
و  شهرسازی  معاون  کاظمیان،  غلامرضا  فارس  استان  شهرسازی 
جامع  طرح های  بررسی  جلسه  در  شهرسازی  و  راه  وزارت  معماری 
و  راه  کل  اداره  میزبانی  به  که  کرمان  و  اصفهان  شیراز  شهرهای 
طرح های  اجرای  و  تهیه  روند  خصوص  در  فارس  استان  شهرسازی 
جامع شهری اظهار داشت: این طرح ها با نگاه به آینده و برنامه ریزی 
جامع برای حل مسائل شهری در حال تدوین هستند و در تهیه این 
نوع طرح ها بر هم افزایی و تبادل نظر میان سه شهر شیراز، اصفهان و 

کرمان تأکید شده است.
شهرسازی  و  راه  کل  ادارات  میان  نه تنها  همکاری  این  افزود:  وی 
با  تا  باشد  برقرار  باید  شهرها  شهرداری های  بین  بلکه  استان ها، 
اشتراک گذاری تجربیات و بررسی چالش ها، راهکارهای بهتری برای 
مسائل شهری ارائه شود. وی اضافه کرد امیدواریم این طرح ها بتوانند 
مسائل موجود را به طور مؤثر هدف گیری کرده و راه حل های پایدار 

برای شهرهایی مانند شیراز ارائه کنند.
و  راه  وزارت  معماری  و  شهرسازی  معاون  کاظمیان،  غلامرضا 
اجرای طرح های جامع شهری  و  تهیه  شهرسازی، در خصوص روند 
اظهار داشت: این طرح ها با نگاه به آینده و برنامه ریزی جامع برای 
نوع  این  تهیه  در  اخیراً  هستند.  تدوین  حال  در  شهری  مسائل  حل 
و  اصفهان  شیراز،  شهر  سه  میان  نظر  تبادل  و  هم افزایی  بر  طرح ها 

کرمان تأکید شده است.
وی افزود: این همکاری نه تنها میان ادارات کل راه و شهرسازی این 
با  تا  است  برقرار  نیز  شهرها  این  شهرداری های  بین  بلکه  استان ها، 

اشتراک گذاری تجربیات و بررسی چالش ها، راهکارهای بهتری برای 
مسائل شهری ارائه شود. امیدواریم این طرح ها بتوانند مسائل موجود 
را به طور مؤثر هدف گیری کرده و راه حل های پایدار برای شهرهایی 

مانند شیراز ارائه کنند.
بازدیدهای میدانی اشاره کرد و گفت:  به اهمیت  کاظمیان همچنین 
بازدیدهای میدانی که تاکنون داشته ایم و خواهیم داشت، با همکاری 
سازمان های  سایر  و  شهرسازی  و  راه  کل  ادارات  استانی،  مقامات 
مسائل کمک خواهد کرد.  دقیق تر موضوعات و  بررسی  به  مرتبط، 
امیدواریم با همفکری همکاران استانی و ملی بتوانیم گام های موثری 

در حل مشکلات و ارتقای وضعیت شهری برداریم.
وی در ادامه تاکید کرد: این تعاملات و هم افزایی ها می تواند زمینه ساز 
توسعه پایدارتر و ایجاد شهرهایی بهتر باشد. باید اطمینان حاصل کنیم 
که این طرح ها نه تنها در مرحله تدوین، بلکه در اجرا نیز به بهترین 

شکل ممکن عملی شوند.
این اظهارات در جریان جلسات مشترک بررسی و تدوین طرح های 
شهرسازی  و  راه  کل  ادارات  حضور  با  که  شد  بیان  شهری  جامع 
اصفهان  شیراز  شهرهای  جامع  برنامه  طراح  مشاوران  و  شهرداری ها 

و کرمان برگزار شد.

با موضوع  توسعه سرمایه گذاری در شیراز  در هفتمین نشست تخصصی 
دوران  در  شیراز  قرارگرفتن  بر  فرصت ها«  آوازه سازی  و  »بازاریابی 
شهرداری  تلاش  از  و  تأکید  سرمایه گذاری  پایدار  شهر  و  خود  طلایی 
این کلان شهر برای تبدیل آن به پایتخت سرمایه گذاری سخن گفته شد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
رئیس شورای اسلامی شهر شیراز در این جلسه اظهار کرد: طی دوره سه 
سال گذشته شاهد زمینه سازی و عهد مسئولانی همچون شهردار شیراز و 
معاون امور گردشگری و زائران استانداری فارس در حوزه رشد و توسعه 
سرمایه گذاری و آوازه سازی در شهر شیراز با محوریت مدیریت شهری 

بوده ایم.
بسترهایی آماده است  ابراهیم حسینی؛ در حوزه سرمایه گذاری  به گفته 
که ازجمله آن می توان به ظرفیت مطلوب کلان شهر شیراز در این حوزه 
و رقابت پذیری هم اشاره کرد و مدیران شهری ما هم اراده خوبی در این 
زمینه دارند و یک ششم برنامه آینده شورا و شهرداری شیراز در حوزه 

سرمایه گذاری است.
وی تاکید کرد: عزم مدیریت شهری شیراز در حوزه سرمایه گذاری جزم 
شیراز  شهر  در  تومان  میلیارد  هزار   ۳۵ دوساله،  دوره  یک  در  و  است 
سرمایه گذاری شده و در سال ۱۴۰۳ هم شهرداری شیراز ۲۴ هزار میلیارد 

تومان تکلیف سرمایه گذاری دارد.
حسینی تکلیف شهرداری شیراز در سال ۱۴۰۲ در حوزه سرمایه گذاری را 
۸۰۰ میلیارد تومان تنها برای خرید زمین درخصوص سرمایه گذاری عنوان 
کرد و گفت: ۱۱ درصد بودجه پیشنهادی شهرداری برای سال ۱۴۰۴ هم 
درآمدهای پیشنهادی برای برنامه های حوزه سرمایه گذاری است که نشان 

از اراده شورای اسلامی و شهرداری شیراز در این مسیر دارد.
شهردار شیراز با بیان اینکه تقریباً به یک مدل سرمایه گذاری رسیده ایم، 
نیز اظهار کرد: تلاش در حوزه سرمایه گذاری دشواری های خود را دارد 
و امروز این نوید را می دهم که این کلان شهر در طلایی ترین دوران خود 

به سر می برد.
محمدحسن اسدی با بیان اینکه مدیریت شهری همواره به کار و تلاش 
ادامه داده است، در آستانه سال جدید نوید داد: یکی از ردیف های بودجه 
شهرداری شیراز در متمم حدود ۴ هزار میلیارد تومان از بودجه ۳۱ هزار 
است و در  بوده  از درآمد سرمایه گذاری  تومانی حاصل  میلیارد  و ۶۰۰ 
بودجه پیشنهادی سال آتی بیش از ۵ هزار میلیارد تومان ردیف پیشنهادی 
حاصل از سرمایه گذاری است که نشان از اهتمام شورای اسلامی شهر و 

شهرداری شیراز دارد.
وی با اشاره به ملکی که مقرر بود به ارزش ۷۰۰ میلیارد تومان در ۶ ماهه 
نخست شورای ششم، به فروش برسد، افزود: مدیریت شهری اجازه فروش 
این ملک را نداد و امروز قیمت آن ۱۰ هزار میلیارد تومان شده که همین 

خودش سرمایه گذاری است و امسال بخشی از آن را به فروش رسانیم.
این مقام ارشد شهری گفت: قرارداد با شرکت ها، سرمایه گذاران و بخش 

که  رسیده  انجام  به  شهرداری  و  شهر  اسلامی  شورای  توسط  خصوصی 
موفقیت آمیز بوده است.

شهردار شیراز ادامه داد: کلانشهری هستیم که برای دهه فجر ۲۲ همت 
پروژه تعریف کرده ایم که اکثراً در خصوص بهره برداری است و از عید 

انقلاب اسلامی تا عید فطر شاهد به ثمر رسیدن این پروژه ها هستیم.
اسدی از افتتاح پروژه زیرگذر گویم طی ۲ ماه آینده هم خبر داد و گفت: 
میلیارد   ۲۵۰۰ اعتبار  با  و  زیرگذر  این  مسیر  طول  متر  هزار   ۲ از  بیش 

تومان است.
 وی گفت: تقاطع غیرهمسطح شهدای حرم حضرت احمدبن موسی )ع( 
را به طور ۱۰۰ درصد افتتاح می کنیم و در دهه فجر فاز اول موزه بلدیه به 
بهره برداری و افتتاح می رسانیم و پروژه جام جم را در کنار صداوسیمای 

مرکز فارس هم تملک کرده ایم.
شهردار کلان شهر شیراز افزود: اعتبار عمرانی فارس ۹ همت است و این 
درحالیست که امسال بودجه عمرانی شهرداری شیراز بیش از ۲۵ همت 
شده  شیراز  شهر  شورای  تقدیم  همت   ۳۸ پیشنهادی  بودجه  در  و  است 
است که حدود ۸۰ درصد بودجه شهرداری عمرانی و مابقی هزینه های 
جاری است و طی ۲ سال گذشته بودجه درآمدی را بیش از ۱۰۰ درصد 
محقق کرده ایم و از تلاش شهرداران مناطق و شورای اسلامی شهر و ... 

قدردانی می کنیم.
اسدی با تصریح بر این موضوع که توانسته ایم جذب سرمایه گذاری را از 
خارج از استان و حتی خارج از کشور محقق کنیم که نقطه عطف مهمی 
است، تصریح کرد: امروز اعتمادسازی شده است و آینده شیراز قطعاً بهتر 
از امروز خواهد بود و در سفر به عراق شاهد تمایل برای سرمایه گذاری 

و در حوزه مترو در شیراز بودیم.
شهر  اسلامی  شورای  اینکه  بر  تاکید  با  شهری  مدیریت  ارشد  مقام  این 
و شهرداری شیراز به موضوع سرمایه گذاری نگاه ویژه ای دارند، گفت: 

امروز شاهد ثمردهی سرمایه گذاری و بودجه شهرداری و منافعی که از 
نشست های  روند  این  و  هستیم  است،  سرمایه گذاری  تفاهم  انعقاد  قبال 
سرمایه گذاری مطلوب بوده است و مدیران به امر سرمایه گذاری واقف 
شده اند و در سال های آینده شاهد درخشش شیراز در حوزه سرمایه گذاری 

خواهیم بود.
رئیس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری شورای اسلامی شهر شیراز نیز 
حضور  شاهد  امروز  گفت:  نشست  این  برگزاری  از  خرسندی  ابراز  با 

اعتقاد  و  هستیم  در حوزه سرمایه گذاری  مطرح  اساتید  و  سرمایه گذاران 
داریم رخدادهای این سه سال در حوزه سرمایه گذاری موجب می شود تا 
شیراز به عنوان شهر پایدار در حوزه سرمایه گذاری مطرح شود و الگویی 

موفق برای سایر کلانشهرهای کشور باشد.
و  فرصت ها  دارای  گذشته  از  شیراز  اینکه  بیان  با  اسکندری  علیرضا 
امروز  افزود:  است،  بوده  سرمایه گذاری  حوزه  در  زیادی  ظرفیت های 
این  ایجاد آوازه جدید  تا جذب سرمایه گذار موجب  ایجاد شده  فرصتی 
و  شیراز  نصیب  آن  عواید  که  باشد  سرمایه گذاری  حوزه  در  کلان شهر 

شدن  هموار  در  نشست ها  این  و  می شود  شهروندان 
مؤثری  نقش  سرمایه گذاری  روی  پیش   مسیر 

دارند.
شورای  سرمایه گذاری  و  اقتصاد  کمیسیون  رئیس 
و  ششم  شورای  کرد:  تصریح  شیراز  شهر  اسلامی 
تصویب  بودجه  همت   ۶ ابتدا  در  شیراز  شهرداری 
شده داشتند و امروز برای سال آینده ۳۸ همت بودجه 
برای مصوب شدن پیشنهاد شده که نشان از افزایش 
۶ برابری است، راهکار تأمین منابع درآمدی این رشد 
۶۰۰ درصدی، سرمایه گذاری بوده و ادامه این راه به 

تلاش فراوان نیاز دارد.

از  نیز  فارس  استانداری  گردشگری  و  زائرین  امور  هماهنگی  معاون 
حوزه  در  تلاش  برای  شیراز  شهرداری  و  شهر  اسلامی  شورای  اعضای 
سرمایه گذاری گفت: در دکترین ملی یک کشور قبل از سواد رسانه به 
بر موضوع  انقلاب سال هاست که  معظم  است و رهبر  نیاز  اقتصاد  سواد 

اقتصاد تاکیدات مستمری داشته اند.
وی گفت: داشته های شیراز باید برای نسل جدید هم کارایی داشته باشد 
و سرمایه گذاری و آوازه سازی در این راستا مهم است و شورای اسلامی 
اقتصادی  سواد  ایجاد  و  دانش  سطح  ارتقای  در  شیراز  شهرداری  و  شهر 

موفق عمل کرده اند.
عنوان  فارس،  استانداری  گردشگری  و  زائرین  امور  هماهنگی  معاون 
اعتبار خوبی در خصوص  کرد: شورای اسلامی شهر و شهرداری شیراز 
سرمایه گذاری فراهم کرده اند و در سطوح میانی شاهد ایجاد اعتماد هستیم 
و سهام فروشی با مشارکت مردم نیز مدل اقتصادی ویژه ای است که در 

آن باید اقدامات مطلوبی به انجام برسد.
شیراز  شهرداری  مردمی  مشارکت های  و  سرمایه گذاری  سازمان  رئیس 
اظهار کرد: شهرداری شیراز طیف وسیعی از خدمات را در این کلان شهر 
ارائه می دهد و یکی از مؤثرترین ارکان در شهر است و باید با شناسایی 
حوزه های  در  شیراز  شهر  آوازه سازی  کنار  در  شهرداری  قوت  نقاط 
مختلف تاریخی، فرهنگی، علمی هم بتوانیم مسیری در سرمایه گذاری در 

شیراز هموار کنیم.
به اعتقاد هومان معصومی ما می توانیم در کنار عنوان پایتخت زیست محیطی 
آسیا و پایتخت فرهنگی و سومین حرم اهل بیت )ع(، شیراز را به پایتخت 
شورای  در  هم  اکنون  هم  اهتمام  این  و  کنیم  تبدیل  هم  سرمایه گذاری 

اسلامی شهر و هم شهرداری شیراز وجود دارد.
نشست  هفتمین  علمی  پنل  دبیر  و  شیراز  دانشگاه  علمی  هیئت  عضو 
تخصصی توسعه سرمایه گذاری نیز گفت: این نشست فرصتی ایجاد کرده 
این  الگوهای موفق در  تا در خدمت اصحاب و صاحبان کسب وکار و 
کلان شهر باشیم و از تجربیات آنها استفاده کنیم و راه و رسم آوازه سازی 

را به طور عملی از آنها جویا شویم.

در هفتمین نشست تخصصی توسعه سرمایه گذاری در شیراز مطرح شد؛


